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Zápis č. 01/2024 

ze zasedání výboru Královéhradeckého KVS 

 

Termín, místo konání: 10.1.2024 od 16:30, zasedací místnost TJ Slavia 
Přítomni: T. Jirásek, J. Kmoníček, J. Lejsek, V. Nidrle, L. Ruprich, J. Vik 
Omluveni: V. Anděl, F. Pluhař, L. Ott 
Příští zasedání:  14.02.2024 od 16:30, zasedací místnost TJ Slavia 
 
 
 
Program: 
1. Kontrola plnění úkolů 
2. Vyúčtování dotace ČVS, financování OVS 2023 
3. Počty delegátů na krajskou valnou hromadu 
4. Činnost úseku mládeže 2023 
5. Seminář rozhodčích ligové a krajské listiny 
6. Různé 

ad 1 – Kontrola plnění úkolů 

• 4/05/2023 – Zpracovat strategii rozvoje volejbalu v kraji, informovat o postupu prací na 
každém zasedání výboru KVS a na zasedání říjnovém předložit průběžnou verzi 
(T. Jirásek, 30.4.). 
Proběhla jednání ve všech okresech. Na příští týden je plánováno zasedání pracovní 
skupiny, potom budou následovat další jednání v okresech (23.1. Náchod, 31.1. Rychnov 
nad Kněžnou, 5.2. Hradec Králové, 7.2. Jičín a 13.2. Trutnov). 
Úkol trvá. 

• 4/10/2023 – Připravit a rozeslat pozvánku na seminář rozhodčích (V. Anděl, 30.12.). 
Termín zápasu Slavia HK – Karlovarsko stanoven na úterý 30.1. od 19:00, pozvánky 
rozeslány. 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu. 

• 5/10/2023 – Zaslat informaci, zda okres bude pořádat valnou hromadu, nebo zda delegáty 
krajské valné hromady určí výbor (předsedové OVS, 31.12.). 
Informace dodány. 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu. 

• 6/10/2023 – Zaslat informaci o delegátech krajské valné hromady včetně jejich telefonů 
a e-mailů (předsedové OVS, 28.2.). 
Úkol trvá. 

• 1/11/2023 – Formálně dopracovat návod pro použití elektronického zápisu a rozeslat ho 
družstvům (J. Vik, 5.1.). 
Návod dopracován a konzultován s M. Ryplem, vzešlé dotazy zodpovězeny J. Šritterem. 
Byl rozeslán družstvům včetně informace o potřebě elektronický zápis zavést vzhledem 
k možnosti získat ze systému statistiku účasti hráčů v utkáních, kterou požaduje jako 
podklad NSA. Z Hronova B přišla velice negativní odezva, na to byla rozeslána reakce 
V. Nidrleho a J. Vika. 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu. 

• 2/11/2023 – Urgovat dodání chybějícího životopisu (V. Nidrle, 28.12). 
Životopis dotyčného se přes urgenci nepodařilo získat, vytvoříme ho dle našich znalostí. 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu, uložen úkol nový. 
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Úkol 1/01/2024:   Zpracovat chybějící životopis. 
Termín:   26.1. 
Odpovídá/odpovídají:  V. Nidrle 

 

• 3/11/2023 – Pokusit se v okresu získat zástupce do hospodářské komise KVS (F. Pluhař, 
10.1). 
Kandidátkou do hospodářské komise je Kateřina Nosková 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu. 

• 4/11/2023 – Konzultovat s T. Charouskovou možnost zapojení do činnosti hospodářské 
komise KVS (V. Nidrle, 10.11). 
Konzultováno, přislíbena účast na jednáních online formou a možnost konzultací mailem 
či telefonem. 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu. 

• 5/11/2023 – Doplnit dva schválené body do plánu práce výboru (V. Nidrle, 30.12). 
Doplněno. 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu. 

• 6/11/2023 – Dopracovat a podat žádost o dotaci KÚ na vyhlášení volejbalistů roku 
(J. Lejsek, 29.12). 
Dopracováno, podáno. 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu. 

• 7/11/2023 – Vyřešit situaci kolem opakovaného zápasu v krajském přeboru U22Z 
v souladu s řády a předpisy ČVS a s rozpisem krajských soutěží (L. Ruprich, 29.12). 
L. Ruprich zpochybnil vedení soutěže úsekem mládeže, podle jeho názoru by řídící komisí 
měla být STK, je to obvyklý stav, přičemž by v takovém případě mohl být jejím členem. 
K tomu J. Vik – pokud tak bude rozhodnuto, vzdá se pozice předsedy STK a bude se, 
pokud bude zájem, věnovat pouze řízení soutěží dospělých. K tomu J. Kmoníček – řízení 
prostřednictvím STK neplatí stoprocentně, navíc v první řadě je třeba urychleně 
a v souladu s řády vyřešit tento konkrétní případ. Řídící komisí je v tomto okamžiku úsek 
mládeže, o případné změně můžeme jednat při přípravě soutěží příštího ročníku. 
L. Ruprich má řešení se zúčastněnými stranami telefonicky projednáno, bude formálně 
dořešeno. 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu, uložen úkol nový. 

Úkol 2/01/2024: Formálně dořešit situaci kolem opakovaného zápasu 
v krajském přeboru U22Z 

Termín:   15.1. 
Odpovídá/odpovídají:  L. Ruprich 

• 8/11/2023 – Zpracovat tabulku vyúčtování dotací (J. Kmoníček, 15.1). 
Úkol trvá. 

• Termíny vyplývající z Termínovníku úkolů KVS pro rok 2024 – do 15.1.:  
1. Vyúčtování dotací – program organizace sportu, program talent – vytvoří J. Kmoníček, 

viz také úkol 8/11_2023. 
 

• Termíny vyplývající z Termínovníku úkolů KVS pro rok 2024 – do 15.2.:  
1. Zpráva KVS o čerpání rozpočtu KVS za rok 2023. 
2. Návrh rozpočtu KVS n rok 2024. 
3. Zpráva o inventarizaci majetku a jednotlivých účtů včetně výkazu inventury hmotného 

majetku k 31.12.2023 

ad 2 – Vyúčtování dotace ČVS, financování OVS 2023 
Vyúčtování dotace ČVS bude provedeno v souladu s předpisem ČVS v termínu - viz úkol 
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8/11/2023.  
OVS měly v rozpočtu KVS v roce 2023 alokované prostředky v minimální výši 15 000 Kč. 
S těmito prostředky hospodařily podle vlastního uvážení při splnění stanovených pravidel 
účelu a způsobu využití. Nevyčerpané prostředky roku 2023 budou převedeny do kapitol 
rozpočtu jednotlivých OVS pro rok 2024.   

ad 3 – Počty delegátů na krajskou valnou hromadu 
Počty zaplacených členských příspěvků k 1.1.2024 jsou Hradec Králové 794, Jičín 180, 
Náchod 820, Rychnov n. K. 346 a Trutnov 225.  
Klíč pro určení počtu delegátů byl stanoven tak, že každý okres má nárok vyslat jednoho 
delegáta s hlasem rozhodujícím za každých započatých 200 zaplacených členských 
příspěvků, nejméně však delegáty dva. To znamená, že okres Hradec Králové má právo vyslat 
čtyři delegáty, Náchod pět a ostatní okresy po dvou. 

ad 4 – Činnost úseku mládeže 2023 
Úsek mládeže řešil a pořádal v roce 2023 mj. následující: 

- řízení soutěží mládeže – chlapci, dívky, minivolejbal, festivaly, 

- kempy Benjamínků – chlapci tři krajské, dívky čtyři krajské a dva svazové, 

- činnost krajských reprezentací, 

- dokončení pilotního projektu – krajský metodik, 

- vyhlášení nejlepších mládežnických volejbalistek a volejbalistů Královéhradeckého kraje 
(spolu s vyhlášením jubilantů), 

- zahájení projektu koncepce rozvoje volejbalu v kraji, 

- spolu s metodickou komisí dva semináře pro trenéry. 

ad 5 – Seminář rozhodčích ligové a krajské listiny 
Vzhledem k neúčastni V. Anděla na zasedání není jasné, zda byli pozváni rozhodčí uvedení 
pouze na krajské listině, nebo i rozhodčí ligoví. Bude prověřeno, výbor pozvání ligových 
rozhodčích doporučuje. 
Úkol 3/01/2024:  Konzultovat s V. Andělem seznam pozvaných na seminář 

rozhodčích. 
Termín: 15.1. 
Odpovídá/odpovídají:  V. Nidrle 
L. Bártovi bude na semináři předaná medaile O. Koutského. 

ad 6 – Různé 
V. Nidrle: 

- Jednal se Z. Burkertem o jeho případném členství v komisi KVS pro strategický rozvoj. 
Výsledkem je souhlas za předpokladu, že půjde o konzultace (zejména ke spolupráci se 
školstvím) buď formou online či mailem. 

- Informoval, že sekretariát ČVS rozeslal propozice MR seniorek 2024. Startovat mohou 
výhradně družstva oddílů (klubů), první kola (možnost např. dva kraje dohromady) do 
21.4.2024, finále 11.-12.5. ve Svitavách. J. Vik rozešle propozice možným účastnicím. 
Úkol 4/01/2024:  Rozeslat družstvům žen propozice MR seniorek. 
Termín: 12.1. 
Odpovídá/odpovídají:  J. Vik 
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V. Anděl: 
- Seminář rozhodčích se bude konat 30.1.2024 v malé zasedačce (velká není volná) od 

17:30 hodin. Pozvánka rozeslána rozhodčím e-mailem. 

J. Vik: 
- Informoval o zpracování seznamu pro NSA a o problémech s tím spojených. Bez 

zmíněných problémů informace dodaly okresy Hradec Králové a Jičín. 
 
 
Zapsal: J. Vik. 


